



PROJECT MUSE®

Call for Papers, Reviews and Referees / Demandes d'articles,
appel à des réviseurs et à des volontaires pour les
comptes rendus littéraires

Canadian Journal of Information and Library Science, Volume 36, Number
3-4, September/septembre, December / décembre, 2012, pp. 144-145 (Article)

Published by University of Toronto Press

DOI: <https://doi.org/10.1353/ils.2012.0013>



➔ *For additional information about this article*

<https://muse.jhu.edu/article/486367>

Call for Papers, Reviews and Referees

The Canadian Journal of Information and Library Science solicits articles for publication and also seeks volunteers to serve as referees or book reviewers. This quarterly journal, established in 1976, continues the *Canadian Journal of Information Science* and publishes research papers, scholarly opinion papers, reviews of research, and reviews of books and other media. Papers are selected by a process of peer review, with usually two independent reviews of each paper.

The editorial policy of the journal is to contribute to the advancement of information and library science by serving as a forum for discussion of theory and research. The journal is concerned with research findings, understanding of issues in the field, information practices of individuals and groups, and understanding of the history, economics, and technology of information or library systems and services.

Submissions in French or English are invited. Instructions for contributors are available on the association's website: <http://www.caais-acsi.ca/journal/guidelines.htm>.

Interested authors, referees, contributors, and book reviewers should contact one of the following editors:

Editor

Clément Arsenault
École de bibliothéconomie et des
sciences de l'information
Université de Montréal
C.P. 6128, Succursale Centre-ville
Montréal, QC H3C 3J7 Canada
clement.arsenault@umontreal.ca

English Book Review Editor

Louise Spiteri
School of Information Management
Faculty of Management
Kenneth C. Rowe Management Building
Dalhousie University
6100 University Avenue Suite 4010
Halifax, NS B3H 3J5 Canada
louise.spiteri@dal.ca

French Book Review Editor

Catherine Guastavino
McGill University,
School of Information Studies
3661 Peel street
Montreal, QC H3A 1X1 Canada
catherine.guastavino@mcgill.ca

The Canadian Journal of Information and Library Science / La Revue canadienne des sciences de l'information et de bibliothéconomie is published by the Canadian Association for Information Science. Please circulate this call among your colleagues. Submissions and volunteers are welcome at all times.

Demandes d'articles, appel à des réviseurs et à des volontaires pour les comptes rendus littéraires

La Revue canadienne des sciences de l'information et de bibliothéconomie sollicite des articles pour fins de publication. Elle recherche également des volontaires pour produire des comptes rendus ainsi que des réviseurs pour les articles scientifiques. Cette revue trimestrielle, établie en 1976, continue la *Revue canadienne des sciences de l'information*. Elle publie des articles de recherche, des articles d'opinion, des examens critiques de recherches, ainsi que des comptes rendus de livres ou d'autres médias. Les articles sont évalués par un comité de pairs, chaque article faisant habituellement l'objet de deux révisions indépendantes.

La politique éditoriale de la revue est de contribuer à l'avancement des sciences de l'information et de la bibliothéconomie, en offrant une tribune pour encourager les échanges sur la théorie et la recherche. La revue s'intéresse aux résultats de recherche, à l'étude des problématiques propres au domaine, aux pratiques informationnelles des individus et des groupes d'individus, et à l'étude du contexte historique, socio-économique ou technologique des systèmes et des services d'information.

Les soumissions sont acceptées en français ou en anglais. Le protocole de rédaction est disponible sur le site web de l'association: http://www.caiss-asci.ca/journal/guidelines_fr.htm. Les personnes intéressées peuvent communiquer avec l'un des rédacteurs suivants:

Rédacteur en chef

Clément Arsenault
École de bibliothéconomie et des sciences de l'information
Université de Montréal
C.P. 6128, Succursale Centre-ville
Montréal, QC H3C 3J7 Canada
clement.arsenault@umontreal.ca

Rédactrice des comptes rendus en français

Catherine Guastavino
McGill University,
School of Information Studies
3661 Peel street
Montreal, QC H3A 1X1 Canada
catherine.guastavino@mcgill.ca

Rédactrice des comptes rendus en anglais

Louise Spiteri
School of Information Management
Faculty of Management
Kenneth C. Rowe Management Building
Dalhousie University
6100 University Avenue Suite 4010
Halifax, NS B3H 3J5 Canada
louise.spiteri@dal.ca

La Revue canadienne des sciences de l'information et de bibliothéconomie / The Canadian Journal of Information and Library Science est publiée par l'Association canadienne des sciences de l'information. Veuillez faire circuler cet appel parmi vos collègues. Les soumissions et les volontaires sont les bienvenus en tout temps.